
 

Samenwerken aan groen 

Op 13 maart organiseerde Club Rhijnhuizen de 

eerste clubdag van 2024. Clubleden gingen 

clubleden in gesprek over de vraag: Hoe kunnen we 

een aantal locaties van de Haarvaten van Park 

Rijnhuizen inrichten?  

De oostkant is nog een kantorenomgeving 

Het plan voor de Haarvaten van Rijnhuizen is 

ontstaan uit een eerdere clubdag over groen. Het 

groen is echt nog ingericht voor een 

kantooromgeving, met name aan de Oostkant van 

Rijnhuizen. Zowel uit onderzoek als uit de Clubdag 

blijkt dat dit gebied nog weinig groen heeft en het 

niet klimaatbestendig is.  

Aansluiten op Park Rijnhuizen  

Vorig jaar stuurde de club een advies aan de 

gemeente om met name de Wattbaan, Coltbaan, 

Perkinsbaan en Fultonbaan beter aan te laten 

sluiten op Park Rijnhuizen. Samen met onze leden 

hebben we toen een aantal plekken en routes 

aangegeven die groener en gebruiksvriendelijker 

ingericht kunnen worden. Wensen waren o.a. 

wandelroutes en meanderend groen. De gemeente 

kijkt nu graag samen met de club welke 

mogelijkheden er zijn om Rijnhuizen verder te 

vergroenen.  

In groepjes de wijk in  

Tijdens de avond liepen we in twee groepen langs 

een aantal plekken in de wijk. Voordat we naar 

buiten gingen, lichtte Esther Weggeman, 

stedenbouwkundige bij gemeente Nieuwegein, toe 

waarom zij samen met de club werkt aan de 

haarvaten van Rijnhuizen. Ze benadrukt de kans om 

naast meer ruimte voor waterberging en 

biodiversiteit, ook meer ontmoetingsplekken te 

creëren in het groen. Weggeman laat zien waar de 

kansen liggen, waar de gemeente invloed op heeft 

en waar juist de samenwerking met private partijen 

nodig is. Deze avond focussen we ons op twee 

opgaven:  

1. de inrichting van drie groenstukken rondom 

de Perkinsbaan  

2. twee doorgangen tussen de Coltbaan en 

Perkinsbaan/Marconibaan. Zie het kaartje 

op de volgende pagina waarop de plekken 

zijn omcirkeld.  
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Meer groen aan de oostkant van Rijnhuizen 

Eenmaal buiten kwamen de ideeën. En hoewel niet 
iedereen het eens was over de exacte invulling, 
waren we het over één ding allemaal eens: dit kan 
beter. Met name meer ingericht dan nu. Een 
inrichting met meer diversiteit, kleur, 
hoogteverschillen en ruimte voor water(berging). 
Spelen werd wel genoemd, maar past eigenlijk beter 
op plekken met minder verkeer. Dit blijft toch wel 
een drukke weg - ook in de toekomst. Wel is er in 
beide groepen één ontmoetingsplek geopperd: een 
Jeu de Boules baan. Bij voorkeur t.o. Perkinsbaan 
12.  

 

 

 

 

 

 

Hieronder staan alle ideeën per plek beschreven.  

 
 
1a. tegenover James Appartments  

● Op deze plek laat je je kinderen niet alleen 
● De weg goed oversteekbaar maken 
● Kruidenmengsel voor o.a. een bijenhotel  
● Fontein 
● Onderhoudsvriendelijk groen  
● Meer kleur / bloemen 
● Hoogteverschillen/golvend groen  

 

1b. Bushalte  

● Jeu de Boule tegenover 1a t.h.v. 
Perkinsbaan 12 

● De travo’s aan het zicht onttrekken door 
beplanting of hagen  of bedekken met hout 
o.i.d. 

● Travo’s met hout inrichten met zitplekken  
● Bomen behouden, struiken kunnen 

vervangen worden door andere beplanting 
bijvoorbeeld rododendron 

● Wel of geen wadi? Hoe dan ook: meer 
ruimte voor water  

● Afscherming voor het verkeer door een 
haag 

● Bloembollen 
● Kronkelpaadje voor een parkachtig gevoel 
● Bruggetje  
● Plettenburg 2 aankopen door gemeente 

(voor maatschappelijk vastgoed of meer 
groen?) 

● Groen mag kwalitatiever/mooier/met meer 
kleur 

● De weg is een risico voor kinderen, hier 
moet rekening mee gehouden worden bij de 
inrichting (kun je het verkeer afremmen met 
groen?)  



 

● Blotevoetenpad 
● Stoepen aan weerszijden vergroenen en 

dan het wandelpad een stuk naar achter  
● Mogelijk iets met verlichting  

 

 
Voorbeeld van een kronkelpaadje 
 

1c. Punt bij Perkinsbaan (Wadi) 

● Meer wadi’s  
● Muurschildering 

● Alleen maar laurier 
● Het glooiende dat hier al is mag meer 

benadrukt worden 
● Haagjes zoals bij de appartementen zou je 

door kunnen trekken zodat je wat verschil in 
hoogte krijgt  

● Ingang parkeergarage valt erg op, dit kan 
meer afgeschermd worden 

● Bloesem, bloemen; meer kleur 
● Geen zitplekken, maar misschien wel een 

onverhard paadje. Het bestuur van Rijnfort 
wil onderzoeken of de leden van de VVE 
hiervoor open staan  

 

 
2a en b. Doorgang langs Coltbaan 2 (Central Park) 

● Hogere bomen tegen hittestress   

● Houd rekening met bewoners die op begane 
grond wonen 

● Slingerpad  
 
2b. Doorgang  

 
 
Zelf doen  

Tijdens de wandeling bleek dat bewoners al veel 
zelf doen in Rijnhuizen. Stukken gras maaien die 
eigenlijk van de gemeente zijn, perkjes bijhouden die 
platgereden worden door bezorgdiensten. Dat is 
niet altijd leuk. Maar we blijven enthousiast, want 
enkele keren werd er geroepen dat we samen 
bloembollen kunnen poten en zomerbloemen 
kunnen zaaien. En zo is er meer wat we zelf kunnen 
doen. Het aanleggen van een Jeu de Boules baan, 
kunnen we ook zelf initiëren. Dan zijn er duidelijke 
afspraken nodig: hoe organiseren we het beheer en 
onderhoud? En wat moet hierover afgestemd 
worden met de gemeente?  

 
Voorbeeld van een jeu de boulebaan, bijenhotel en 
bloemenperkje met hoge bomen 

Budget en beheer 

De gemeente geeft aan beperkt financiële middelen 
vrij te willen maken bij gedragen ideeën die ook 
uitvoerbaar zijn. Ook provincie en waterschappen 
hebben subsidies die we/bewoners als wijk aan 
kunnen vragen voor het klimaatbestendig maken 
van wijken. Maar voor alles wat we doen, geldt dat 
het onderhoud moet passen bij het budget dat er is 



 

voor het beheer van de openbare ruimte. De 
gemeente en de club zoeken dit uit. Daar waar de 
gemeente geen mogelijkheid ziet, kijkt de club naar 
de mogelijkheden die er bij private partijen liggen; 
wat kantoren kunnen doen, waar VVE’s bij kunnen 
dragen en of individuele/groepjes bewoners zich in 
willen zetten voor bijvoorbeeld zelfbeheer.  

Vervolg 

Club Rhijnhuizen gaat met deze input in gesprek 
met de gemeente Nieuwegein. Samen met de 
betrokken adviseurs van de gemeente kijken wij 
welke ideeën ingepast kunnen worden door de 
gemeente en tot welk ontwerp dit leidt. Dit ontwerp 
stellen wij vervolgens weer voor aan alle inwoners 
rondom deze locaties.  

 

Hartelijk dank voor jullie inzet. Graag tot de 
volgende keer! 

Bij vragen kan contact opgenomen worden met 
Emilie via Emilie@clubrhijnhuizen.nl en 
0644129336. 
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